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Osadní výbor Jarov 

9.19.2021 19:00 – 21:00 Eldorádo Jarov 

Schůzi 
svolal/svolala 

Daniel Průša předseda výboru 

Typ schůze 5. schůze Osadního výboru Jarov 

  

Zapisovatel Daniel Průša 

Účastníci 
Daniel Průša, Petr Smetana, Václava Svobodová, David 
Fábera, veřejnost (24 lidí) 
 

Hosté  

Omluveni Jakub Miler 

[Téma programu] 

Zhodnocení činnosti a splnění požadavků, záměr s „obecní zahradou“  

1. Na schůzi byl přečten zápis z minulé schůze  

 řešení ulice Na Pahorku (kanalizace, povrch) - trvá  

 návrh přemístění kontejnerů náves – započato 

 rozmístění obrubníků u kapličky – proběhlo na rohu u Houšků, není 
zaasfaltováno, ještě by bylo třeba na rohu u Smetanů, tam autobusy 
přejíždí obrubník 

 Uschlé jírovce dle sdělení Ing. Mišiny budou vysazeny v říjnu 

 Jasan u silnice – dendrologové byli na místě, nemáme žádnou další 
informaci 

 Opravy rybníka – trvá, proběhlo zpevnění prašné cesty kolem 

 Nové místo pro kontejnery u křižovatky Hlavní – Strampoušek 
(stávající je nebezpečné) – nový návrh, přemístit je na pozemek č.: 
364/19 za plot, aby nebyly tolik vidět z ulice kvůli přespolním, kteří je 
zaplňují 

 Napojení kanalizace p. Pylypetse a Fábery – trvá 

 Rekonstrukce ulice Ke Kosovu – trvá (po úmrtí P. Budila usnulo) 

 Nový návrh – osadit ulice Hluboká, Na Pahorku, Ke Kosovu, Na 
Haldu značkami „zákaz vjezdu“ s dodatkovou tabulkou „dopravní 
obsluze vjezd povolen“ aby se zabránilo návštěvníků, lomu v  nich 
parkovat, protože tak působí jejich neprůjezdnost  

 Sekání – při sekání sekáči vysekají jen Hlavní ulici, ale do přilehlých 
(např. Hluboká) se ani nepodívají, popřípadě trávu nechají hnít v  ul. 
Na Pahorku na hromadě 

 Vyvážení odpadů, min. jednou do měsíce nevyvezou odpad z těch 
míst, kam jezdí malé auto, protože klasické se tam nevejde  

 Stále není vyřešena „černá výpusť“ kanalizace, která ústí do rybníka, 
při obhlídce „Obecní zahrady“ byly zjištěny další. Chtělo by to dořešit 
připojení všech domů Jarova na kanalizaci, neboť dotace byla 
pravděpodobně na všechny domy, ale všechny připojeny nebyly  

 Někde u obecní zahrady by mohl být umístěn koš na odpadky, aby 
nekončily v Obecní zahradě a zároveň by bylo vhodné doplnit pytlíky 
a koše na psí exkrementy, tak jako je to ve zbytku města  

2. Bylo připomenuto:  

 čištění kanálů, neboť začíná padat listí, trvá 
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 vadný rošt kanalizace v ulici Hluboká, stále bouchá 

 vyasfaltování ulice na hřbitov – splněno 
3. Dále bylo nadhozeno téma elektrokol, protože Jarov je od centra města 

odlehlý zejména polohou a také překonáním nepříjemného stoupání a tak je 
škoda, že na Jarově nevzniklo stanoviště elektrokol – trvá příslib města o 
zřízení stanoviště 

4. Zástupci spolku Berounská zeleň zaslali výsledky šetření v „obecní zahradě“ 
a návrhy na její revitalizaci (viz příloha). K tomuto bodu bylo přijato 
usnesení, že by na podzim mohl proběhnout úklid + vyklučení náletů 
bezinek, což by mohlo být provedeno dobrovolníky ve spolupráci s  SDH 
Jarov (přesný termín nebyl stanoven, bude dohodnut), další by proběhlo až 
po vyřešení „černých odpadních vod“, které tam ústí (součinnost města + 
povodí Vltavy)  

 
 

Sepsal Daniel Průša Podpis  

Ověřil David Fábera Podpis  

 


